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Spoštovane občanke in občani!
V prejšnji številki Barjanskega lista sem z velikim veseljem pi-

sal o tem, da je bila na seji vlade potrjena Uredba o državnem 
lokacijskem načrtu za avtocestni priključek Brezovica na avtoce-

stnem odseku Ljubljana – Vrhnika. No, 
veselje je bilo kratkotrajno, kajti kljub 
uradnemu obvestilu na spletni strani 
vlade, se je kasneje izkazalo, da temu 
ni bilo tako. Kljub predhodnim medre-
sorskim usklajevanjem je bila uredba na 
seji vlade umaknjena iz procedure, za 
njen sprejem pa so bila zahtevana do-
datna pojasnila. Upamo, da bodo ta 
kmalu pripravljena, mi pa bomo med-
tem storili vse, da pristojne, vključno z 
ministrom za promet, prepričamo v nje-

no nujnost.
Veliko bolje pa kaže načrtovanima rekonstrukcijama ceste v 

Notranjih Goricah in Podpeči. Tako za odsek ceste mimo šole 
v Notranjih Goricah kot za izgradnjo krožišča v Podpeči, sta 
sporazuma o sof inanciranju že podpisana in po zaključenih po-
stopkih izbire izvajalcev, bodo le-ti z deli tudi začeli. Seveda pa 
bodo, ob pretežnem deležu sredstev, ki jih zagotavlja Direkcija 
za ceste Republike Slovenjie, svoj delež za ureditev pločnikov, 
komunalne infrastrukture in javne razsvetljave, morale prispeva-
ti tudi občina in obe krajevni skupnosti.

H koncu gredo dela pri rekonstrukciji ceste v Vnanjih Gori-
cah. V cesto je vgrajena vsa potrebna komunalna infrastruktura 

in če bo le vreme dopuščalo, bo cesta še v tem letu dobila svo-
jo končno podobo. Razširjena, preurejena, s pločniki in novo 
javno razsvetljavo bo tudi bistveno bolj varna za vse, predvsem 
najšibkejše, udeležence v prometu. Prav tako potekajo ob konč-
ni postaji linije 6b tudi dela na prečrpalni napravi za fekalno 
kanalizacijo. 

Občina Brezovica je solastnica Javnega Holdinga Ljublja-
na, del tega pa je tudi Javno podjetje VOKA. In iz tega naslova 
podjetje VOKA za našo občino, na območjih kjer izvaja javno 
službo, vsakoletno izvaja tudi investicije v komunalno infra-
strukturo. Tako bomo že v letošnjem letu začeli, v prihodnjem 
pa predvidoma končali, izgradnjo kanalizacije in rekonstrukcijo 
vodovoda v naselju Radna na Brezovici. Po zaključku del bo to 
prvo večje naselje ali del občine Brezovica, ki bo priključeno na 
javno kanalizacijsko omrežje. Temu bodo v prihodnjih letih po-
stopoma sledila vsa ostala strnjena naselja v občini. 

Bližajo se prazniki in novo leto. Torej obdobje, ko bomo na 
najrazličnejše načine  obdarovali svoje bližnje. Priložnost, da ku-
pite unikatna darila, okraske in druge ročno izdelane predmete, 
ki so jih izdelali otroci v naših vrtcih in šolah, bo tudi letos na 
tradicionalnem bazarju Dobrodelnega županovega sklada. Ta 
bo, obenem s kulturnim programom, potekal v dvorani Zadru-
žnega doma v Notranjih Goricah, v petek 3.12.2010 med 15. in 
19. uro. Vabljeni na prijetno družabno in dobrodelno prireditev. 

    Metod Ropret
Župan

Iz občinske hiše

Občinski svet v novi sestavi začel z delom 
Novoizvoljeni brezoviški občinski svet je v začetki novembra uradno 

začel z delom. Svetniki so na konstitutivni seji potrdili svoje mandate 
ter mandat župana Metod Ropreta. Že na prvi seji so svetniki glasovali 
usklajeno, saj so enoglasno potrdili vseh pet predlaganih kandidatov 
Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja. Svetniki so 
na prvi seji že imenovali Komisijo za mandatna vprašanja, volitve in 
imenovanja, ki jo sestavljajo Marko Čuden, Igor Gabrijel, Janko Prebil, 
Martin Cvetko in Jožef Selan.

Na drugi seji, v četrtek, 18. novembra,  pa so svetniki potrdili tudi 
vse predloge za nova delovna telesa občinskega sveta, nadzornega od-
bora občine in brezoviškega komunalnega podjetja. Predlagane člane 
odborov, ki jih je predložila komisija za volitve in imenovanja so občin-
ski svetniki v veliki večini potrdili soglasno. Tudi predlagani kandidat s 
strani župana za mesto profesionalnega podžupana, Marko Čuden, 
je dobil absolutno podporo in bo tako nadaljeval podžupanovanje iz 
prejšnjega mandata.

Vesna Novak

Božiček v občini Brezovica
Tudi letos bo otroke v naši občini obiskal Božiček, jim razde-

lil darila in jih razveselil z otroško predstavo.
V soboto, 11.12.2010, vas vabimo na gledališko predstavo 

»Jurček in storžek«, v OŠ Preserje ob 14.00 uri in v OŠ Brezovica 
ob 15.30 uri.

Po končani predstavi bo Boži-
ček otrokom od letnika 2004 do 
2009 razdelil tudi darila.

Če bo Božiček kateremu od 
otrok (l. 04-09) pozabil poslati va-
bilo, nas pokličite na 01/3601 778.

Darila lahko otroci prevzamejo 
samo z vabilom, ki so ga prejeli. 

Otroci, ki se predstave in ob-
daritve ne morejo udeležiti, lahko 
darila z vabilom prevzamejo v taj-
ništvu občine, do 23.12.2010 do 
12.00. 

Občina Brezovica 
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Županov dobrodelni sklad
Vabimo vas na 3. dobrodelni bazar županovega sklada, ki bo v 

petek, 3. decembra, med 15.00 in 20.00 v Domu krajanov Notranje 
Gorice.

Pripravili smo bogato ponudbo unikatnih daril, ki so jih s svojimi 
mentoricami izdelali osnovnošolci in varovanci vrtcev iz naše občine. 
Tudi letos bomo imeli bogat srečelov, kulinarične dobrote in praznični

program, ki ga bodo izvedli pevci in plesalci OŠ Preserje, OŠ Brezo-
vica, POŠ Notranje Gorice in Vrtcev Brezovica.

Vzemite si čas in nas obiščite v petek, 3. decembra v Notranjih Go-
ricah.

Upravni odbor Županovega sklada 

Upravni odbor županovega sklada

Iz KS Notranje Gorice - Plešivica
Novoizvoljeni svet krajevne skupnosti se je sestal na prvi 

seji, na kateri so člani sveta za predsednika KS Notranje Gori-
ce - Plešivica soglasno izvolili Marka Čudna in za podpredse-
dnika Zdravka Kavčnika. Svet KS se je tudi odločil, da pošlje v 
vsa gospodinjstva anketne liste, da boste lahko krajani aktivno 
sodelovali pri pripravi planov za naslednja leta. Obnova Pod-
peške ceste skozi center vasi malo zamuja zaradi izbire izvajal-
ca. Upamo, da dela kmalu stečejo. Proti koncu novembra smo 
tudi uradno predali prostore krajinskega parka Barje svojemu 
namenu. S kadrovsko popolnitvijo bo zavod začel uresničeva-
ti zastavljene cilje. Zastavljeni cilj so prav gotovo presegli naši 
športniki, saj se je ekipa balinarjev uvrstila v drugo slovensko 
ligo. Čestitamo! Za začetek veselega decembra, kot radi pravi-
mo mesecu pričakovanja novega leta, bomo v naši dvorani po-
novno gostili dobrodelni županov bazar. Prireditev, ki je vredna 
obiska, saj učenci in njihovi mentorji pripravijo res prisrčno 
prireditev, ki ima seveda tudi dobrodelni namen. Uradne ure 
na naši krajevni skupnosti ostajajo še naprej v torek, od 17. ure 
do 18. ure.

Marko Čuden,
KS Notranje Gorice - Plešivica

Otvoritev novih prostorov Javnega zavoda Kra-
jinski park Ljubljansko barje

Slavnostna otvoritev novih prostorov Javnega zavoda Kra-
jinski park Ljubljansko barje je potekala le dan pred izidom 
Barjanskega lista, v četrtek, 25. novembra, 2010 ob 18. uri. 
Dogodek je otvoril župan občine Brezovica Metod Ropret, 
sledila pa sta nagovora Mladena Berginca, vodje Sektorja za 
ohranjanje narave Ministrstva za okolje in prostor ter Barbare 
Zupanc, direktorice JZ Krajinski park Ljubljansko barje. 

V nadaljevanju so širši kontekst Ljubljanskega barja pred-
stavila tri predavanja: Ljubljansko barje v prazgodovini dr. 
Antona Veluščka z Inštituta za arheologijo ZRC SAZU, Lju-
bljansko barje nekoč in danes dr. Milana Orožna Adamiča 
z Geografskega inštituta Antona Melika ZRC SAZU ter Kra-
jinskemu parku Ljubljansko barje za popotnico dr. Davorina 
Tometa z Nacionalnega inštituta za biologijo. Otvoritev je 
spremljala predstavitev uradnih prostorov KP Ljubljansko bar-
je, na ogled pa je bila postavljena tudi nova mobilna razsta-
va o Ljubljanskem barju. Novi prostori zavoda Krajinski park 
Ljubljansko barje so v Zadružnem domu Notranje Gorice, na 
Podpeški cesti 380, Notranje Gorice. Daljšo reportažo in foto-
graf ije z otvoritve si boste lahko ogledali v decembrski številki 
Barjanskega lista. 

Orion

OPTIKA

Nudimo vam veliko izbiro korekcijskih in sončnih očal in smo
pogodbeni dobavitelji medicinsko - tehničnih pripomočkov.

50% popusta na določene modele sončnih očal od marca dalje!

www.renault.si
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RENAULT
STORITEV Ob NAkUpU šTIRIh pNEVMATIk VAM pRIpADA RENAULT pOMOč zA SAMO 1 EUR. 

zIMSkO pNEVMATIkO z jEkLENIM pLATIščEM pA DObITE žE zA 49,90 EUR.**

Zimske pnevmatike Za vOZiLa 
vseH Znamk že Od 22,99 eUR*

* Cena velja za pnevmatiko Kormoran 155/70 R13 75Q S.   ** Cena vključuje zimsko pnevmatiko Kormoran 155/70 R13 75Q S + jekleno platišče.

ime tRgOvca nasLOv tRgOvca in mestO, teL: 0123 456 7890, www.imetRgOvca.cOm 
ODpRtO OD pONeDeLjKa DO petKa OD xx. DO yy., SObOta OD xx. DO yy., NeDeLja OD xx. DO yy/zapRtO.

T  :  01 365 80 10

F  :  01 365 80 21

info.plesko@dealer.renault.si

www.plesko-cars.si

Tržaška cesta 426

1351 Brezovica pri Ljubljani

T  :  01 365 80 10

F  :  01 365 80 21

info.plesko@dealer.renault.si

www.plesko-cars.si

Tržaška cesta 426

1351 Brezovica pri Ljubljani

NIHČE NE OBDARUJE KOT RENAULT!
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Komunala

Komunala na Občini Brezovica
Jesenski kosovni odvoz je zopet pokazal, da radi hitro po-

zabimo pravila, ki veljajo pri odlaganju kosovnega materiala. 
Še vedno se pojavljajo večja zbirališča, ki nam niso v ponos, 
saj na takih odlagališčih pride do nekontroliranega  odlaga-
nja tudi odpadkov, ki ne sodijo na seznam kosovnega odvo-
za. Preko zime bo naše komunalno podjetje zgradilo zbirni 
center za kosovne odpadke, tako da bomo občani lahko vse 
leto odvažali odpadke na deponijo, ki bo za to tudi primerno 
opremljena. Upamo, da zima ne bo pokazala zobe prehitro, 
tako da bomo uspeli dokončati vse predvidene investicije in 

Šole in vrtci

Šport na OŠ Brezovica v prvem dvomesečju
V septembru smo najprej štartali s plavalno šolo v naravi. Plavalni 

tabor smo letos imeli v mladinskem taboru »Mojca« v Dolenjskih To-
plicah. Tabora se je udeležilo 80 otrok. Kljub slabemu vremenu smo s 
pomočjo razrednih in plavalnih učiteljev odlično izpeljali tako plavalno 
šolo kot tudi pouk in raziskovanje narave. V septembru smo se udeleži-
li še Državnega prvenstva v gorskem 
kolesarjenju. Naš učenec Martin 
Rus je bil najhitrejši med starejšimi 
dečki, 3. mesto v isti kategoriji pa 
je osvojil Andraž Istenič. Ekipno so 
naši učenci in učenke postali držav-
ni prvaki. Za ekipo OŠ Brezovica so 
tekmovali še: Jakob Jesih, Matevž 
Rupnik, Bor Rotar, Matjaž Iste-
nič, Maks Trobec, Janez Stanovnik, 
Klemen Peklaj, Tim Gianini, Maša 
Burger, Nika Novak, Lucija Žitko in 
Lenart Jesih. V septembru smo se z 
učenci in učenkami udeležili polfi-
nala DP v odbojki na pesku. Tako 
učenke kot tudi učenci so na tem tekmovanju osvojili 1. mesto in se 
uvrstili v finale državnega prvenstva, ki se je v začetku oktobra odvijalo 
v Šempetru pri Novi Gorici in Kanalu. V konkurenci osmih finalistov v 

kategoriji, so učenke osvojile odlično 3. mesto, učenci pa 5. mesto. Za 
ekipo učenk so igrale Lana Ščuka, Uršula Čop, Živa Bardorfer in Zala 
Švigelj. Za ekipo učencev pa so igrali Juš Bočko, Anže Rovan, Nejc Šker-
janec, Filip Zupančič in Rok Vodišek. Udeležili smo se tudi področnega 
jesenskega krosa v Loškem Potoku. Medalje so si v svoji kategoriji pritekli 
Tine Sedej, Martin Rus, Aleks Velič, Jon Fridl Jarc, Remškar. Na ekipnem 
področnem atletskem prvenstvu so učenci dosegli odlično 4. mesto.

    Gabrijela Marinko, prof. ŠVZ
Mentorica

Evakuacijska vaja na POŠ Notranje Gorice ob 
mesecu požarne varnosti

Med uro angleščine smo zaslišali zvok ročne sirene, ki je označe-
vala  požar v kuhinji. Zagorelo je olje. Z učiteljico Zdenko smo ste-
kli po požarnih stopnicah na igrišče pred šolo, kjer so nas že čakali 
gasilci Štefan, Matjaž in Simon. Učiteljice so nas preštele, v našem 
razredu smo bili vsi. Zaradi lažjega razgovora smo se učenci razdelili 
v dve skupini. Učenci prvega, drugega in tretjega razreda so si pod  
vodstvom Štefana ogledali gasilski dom, gasilska vozila, opremo in 
pripomočke za reševanje in gašenje požara s prahom. Štefan nas je 
opozoril, da moramo gasilni aparat pred uporabo vedno obrniti 
navzdol. Ko je pogasil ogenj s prahom, se je močno kadilo. Učenci 
četrtega in petega razreda smo ostali pri Matjažu in Simonu. Ogle-
dali smo si, kako najhitreje pogasimo goreče olje. Olje je v posodi na 
plinu hitro zagorelo. Plamen se je večal in širil. Pokazala sta nam na-

pačno gašenje z vodo, ko ogenj postane še večji. Povedala sta nam, 
da moramo posodo pokriti s pokrovko ali pa z odejo. Ogledali smo 
si še  pripomočke v gasilskem avtu in zaščitno obleko gasilcev. Na-
gradili smo ju z močnim ploskanjem. Skupini sta se zamenjali. Ta 
dan nam je bil zelo všeč.

Zapisali 
Marko in Maks Vidmar, Jernej Jeraj, Nik Kavčnik   

4. c  POŠ Notranje Gorice

Namen vaje je vaditi uporabo požarnih stopnic, čim hitrejša eva-
kuacija iz objekta v primeru resničnega požara ali naravnih nesreč in 
ugotavljanje morebitnih težav in pomanjkljivosti. Požarne stopnice 
omogočajo učencem v zgornjem nadstropju hiter in varen umik iz šole. 

asfaltiranja. Novo izvoljeni svet občine Brezovica je na redni 
novembrski seji potrdil sestavo komunalnega odbora, ki bo 
štiri leta pripravljal in uresničeval plane iz področja komu-
nalne oskrbe naše občine. V komunalni odbor so bili izvolje-
ni Marko Čuden, Miran Repar, Jernej Rogelj, Marko Istenič, 
Zdenko Zalar, Miro Pristavec in Milan Vidmar. Odbor se bo 
sestal predvidoma v zadnji dneh novembra.

Marko Čuden,
podžupan
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Člani PGD Notranje Gorice – Plešivica nas vsako leto presenetijo z no-
vimi dejavnostmi, da so srečanja za učence privlačna. Vaja je bila za-
nimiva, poučna, strokovno pripravljena ter izvedena, zato se učenci in 
kolektiv POŠ Notranje Gorice članom PGD Notranje Gorice – Plešivica 
najlepše zahvaljujemo. 

Zapisala
Zdenka Oblak

POŠ Notranje Gorice

Naravoslovni dan – gozd
Učenci prvega in tretjega razreda OŠ Preserje smo imeli naravo-

slovni dan o gozdu. Vodil nas je g. Milan Podlogar, ing. gozdarstva. 
Odpeljali smo se v gozd na Rakitno, kjer nas je gozdar najprej spomnil 
na gozdni bonton. Potem smo si ogledali krmišče za živali. Šli smo v 

lovsko kočo, kjer smo izvedeli o živalih, ki živijo v naših gozdovih in o 
delu lovcev. Ogledali smo si lahko slike in rogovje nekaterih živali. Pot 
smo nadaljevali proti breznu, ogledali smo si valilnico za sovo kozačo 
in medvedji brlog. Gozdar nam je zelo podrobno predstavil polha, o 
katerem muzej smo si v polharski koči tudi ogledali. Naravoslovni dan 
mi je bil všeč, saj sem izvedel in videl veliko zanimivega.

Ticijan Pristavec, 3.b, 
PŠ Jezero, OŠ Preserje

Jesenske novice iz enote Notranje gorice
Za nami je pester in zanimiv mesec oktober. Prve dni smo posvetili 

»Tednu otroka«. Skupaj z učenci OŠ smo si ogledali poučno in zabavno 
lutkovno predstavo 113.

Prav tako so nas s predstavo Mavrične slike razveselili mladi dram-
ski ustvarjalci iz OŠ Brezovica. V tem času so potekale priprave na našo 
»Cici tržnico«. To je bil največji dogodek tedna, saj so se otroci lahko 
preizkusili v vlogi prodajalcev in kupcev. Otroci so se najbolj razveselili 
izleta v Trzin, k našim prijateljem iz tamkajšnjega vrtca, saj naša eno-

ta že nekaj let sodeluje z njimi. Družimo se dvakrat letno, ob tem pa 
poskrbimo, da so naša srečanja zanimiva, poučna in zabavna. Tokrat 
je naše srečanje popestrila ga. Homer, mamica našega Tadeja. Po po-
klicu je zdravnica in dela na urgenci. Skupaj s sodelavcem Gašperjem 
sta se pripeljala v reševalnem vozilu. Pripovedovala sta o svojem delu in 
nam razkazala opremo, ki jo pri delu potrebujeta. Predvsem sta otroke 
opozorila na to, kako se lahko tudi sami zavarujejo pred poškodbami 
(čelada, varnostni pas, trdi bonboni…).

Otroci so z zanimanjem sledili dogajanju. Seveda pa so jih je naj-
bolj zanimale sirena in prižgane lučke. Obisk smo nadaljevali z ogledom 
vrtca. Ta je nekaj posebnega, saj imajo ribnik in pravo tekaško stezo, 
na kateri smo opravili trening za naš Lumpi tek. Za ograjo je potok in v 
njem so plavale račke. Čas obiska je hitro minil. Zadovoljni smo se vrnili 
v naš vrtec, ki ga imamo zelo radi, čeprav je mnogo manjši.

Strokovne delavke iz enote Notranje Gorice

Evakuacijska vaja  v Vnanjih Goricah
V oktobru, mesecu požarne varnosti, smo v sodelovanju z gasilci iz 

Vnanjih Goric izvedli evakuacijsko vajo. Cilj vaje je bil priprava otrok na 
morebitno evakuacijo v primeru požara. Letos je »zagorelo« v pravljični 
sobi. Otroci so obuti in oblečeni počakali v igralnicah ter se ob alarmu 
takoj umaknili na vnaprej dogovorjeno mesto na prostem. Tu smo nestr-
pno čakali na prihod gasilcev. Čeprav je bila le vaja, je vse potekalo tako 
kot bi šlo zares. Gasilci so takoj pričeli z »gašenjem« požara, hkrati pa so 
pregledali vse prostore v vrtcu in se prepričali, da smo vsi na varnem. Po 
uspešno izvedeni vaji so se tudi otroci lahko preizkusili v »gašenju« s pravo 
gasilsko cevjo, ogledali smo si gasilski avto in opremo ter se za spomin z 
njimi še fotografirali.

Otroci so svoje znanje o gasilcih v naslednjih dneh nadgradili s šte-
vilnimi dejavnostmi. Spoznali smo zgodbico »Kako je ježek preprečil po-
žar«, iz odpadne embalaže so nastali pravi gasilski avtomobili in mobiteli 
s številko 112, izvedli pa smo tudi poskuse z gorečo svečo in kozarcem.

Marta Brlan in Cvetka Borštnik,
    enota Vnanje Gorice

SENČILA
Izdelava, montaža in servis

Žaluzije

Rolete

Komarniki

Markize

Screen-i

Harmonika vrata...

Lamelne zavese

Panelne zavese

Roloji

Plise zavese...

T: 01 365 12 47, M: 041 334 247

Mavsarjeva c. 46, Notranje Gorice

rono.sencila@siol.net 

www.rono-sencila.si
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V mestu
Šli smo v Ljubljano. Videli smo, kako so živeli Rimljani. Delali smo 

mozaik. Šli smo mimo knjižnice NUK in Mestnega muzeja. Na Mesar-
skem mostu smo se fotografirali s Kitajko, pojedli malico in šli naprej 
na tržnico s sadjem. Vračali smo se mimo Prešernovega spomenika. 
Na postaji nas je že čakal avtobus in nas odpeljal nazaj v našo šolo.

Klara Majer, 3.c
POŠ Notranje Gorice

Mentorica: Bojana Svete

Tehniški dan – gasilci
Učenci PŠ Jezero smo imeli v oktobru, mesecu požarne varno-

sti, tehniški dan. Učenci prvega in drugega razreda so ostali v ga-
silskem domu na Jezeru, kjer jih je čakala skupina gasilcev PGD 
Jezero. Ogledali so si opremo, pripomočke, uniforme in spoznali 
delo gasilcev. Učenci tretjega razreda smo se s kombiji odpeljali na 
Ig, v Center za zaščito in reševanje. Ogledali smo si poligon, kjer se 
gasilci in tehnični reševalci učijo in vadijo, kako ravnati ob različ-
nih nesrečah. Videli smo razbite avtomobile, ki jih uporabljajo za 
vajo reševanja, tunel z razbitim avtobusom, bazen, požarno hišo in 
gasilsko akcijo. Pokazali so nam tudi premikajoče se ovire. Izvedeli 

smo veliko zanimivih in novih stvari. Ko smo se vrnili v gasilski dom 
na Jezero, so nam gasilci pripravili požarno vajo. Pri tem smo se 
učenci preizkusili kot gasilci in reševalci. Sam sem bil udeležen kot 
ponesrečenec. Vesel sem, da sem tudi jaz gasilec in upam, da bom 
ta center še kdaj obiskal.

Gašper Petkovšek, 3. b, 
PŠ Jezero, OŠ Preserje 

Podelitev nagrad Republike Slovenije na 
področju šolstva v letu 2010 

5. oktober je svetovni dan učiteljev. Leta 1993 ga je razglasil 
UNESCO z namenom, da bi ljudem približal poslanstvo ter do-
sežke učiteljev na področju vzgoje in izobraževanja. V Sloveniji 
dan učiteljev obeležimo s podelitvijo Nagrad Republike Slovenije 
na področju šolstva. Nagrade sta podelila minister za šolstvo in 
šport dr. Igor Lukšič in predsednik Odbora za podeljevanje na-
grad RS na področju šolstva, dr. Pavel Zgaga. Slavnostni govornik 
na prireditvi je bil predsednik Državnega zbora, dr. Pavel Gantar. 

Nagrade Republike Slovenije na področju šolstva se podelju-
jejo od leta 1966. Takrat so se imenovale Žagarjeve nagrade, s se-
danjim imenom jih poznamo od leta 1994. Podelili so 11 nagrad, 
prejelo jih je 12 nagrajencev. Med njimi je bila tudi dr. Vida Mo-
horčič Špolar, ki je prejela nagrado za posebno uspešno vzgojno-
izobraževalno, inovacijsko in organizacijsko delo v izobraževanju 
odraslih.

Dr. Vida Mohorčič Špolar se je na svoji študijski in delovni 
poti vse bolj intenzivno posvečala izobraževanju odraslih. Že v 
osemdesetih letih prejšnjega stoletja je zelo dejavno sodelovala v 
Andragoškem društvu Slovenije, v sklopu katerega je tedaj nasta-
jala prelomna pot stroke in politike izobraževanja odraslih. Bila je 
med tistimi, ki so leta 1991 prispevali k ustanovitvi Andragoškega 
centra Slovenije, obenem pa se je uveljavila tudi v mednarodnem 
prostoru. Domov je prinašala uspešna tuja spoznanja in prakso, 
na tujem pa promovirala domače razvojne korake. Ob njenem 
strokovnem in raziskovalnem delu je treba izpostaviti še vlogo 
predavateljice in mentorice študentom in diplomantom andra-
gogike.

Bila je ena od prvih sodelavk Andragoškega centra Slovenije, 
v letih 1996 do 2006 pa tudi njegova direktorica. V tem obdobju 
je pomembno pripomogla k oblikovanju temeljev za nadaljnji 
pospešeni razvoj izobraževanja odraslih na načelih vseživljenj-
skega učenja, k oblikovanju podlag za nacionalni program do 
leta 2010 ter umestitvi izobraževanja odraslih v druge nacional-
ne strateške dokumente. Prispevala je tudi k uveljavljanju pove-
čevanja dostopa za prikrajšane ciljne skupine v izobraževanju 
odraslih in spodbujanje dejavnega državljanstva. Poleg številnih 
drugih dejavnosti velja posebej omeniti vsaj še njen prispevek k 
vključevanju izobraževanja odraslih v evropske razvojne in razi-
skovalne projekte.

Delo dr. Vide Mohorčič Špolar je opazno in cenjeno je tudi v 
mednarodnih okvirih. Bila je predsednica konzorcija evropskih 
inštitutov za izobraževanje odraslih ter članica številnih odbo-
rov in skupin. Za njen prispevek ji je bilo podeljeno doživljenjsko 
častno članstvo v angleškem inštitutu za izobraževanje odraslih 
NIACE.

Orion
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Kultura

Rožmarin ponovno! 
Verjetno bo držalo, da je staro vino vedno boljše kot mlado, samo 

prehitro ga ne smeš izpiti, mladega moraš pa pustiti, da dozori. Vse to 
so zopet dokazali vsi plesalci in plesalke domače skupine Rožmarin, z 
gosti iz Vrhnike ter ljudskimi pevci s Preske. Zanimiv večer, prepleten z 
mladostno igrivostjo, zrelim in zabavnim plesom ter modrostjo starih 
pesmi in pravih ljudskih glasov. Veliko prelomnih stvari, združenih v en 
večer, se je prelivalo čez rob odra do gledalcev, ki so lahko zares  po-
doživljali pristno podobo ljudskega. Tako preproste stvari, odigrane, 
odplesane in odpete iz srca, premaknejo še tako nezainteresiranega 

gledalca, da se zdrami. Folkloristi smo s tem večerom prestopili čez 
prag 30. letnice, v katero bomo letošnje leto združili svoje znanje, glas-
beno bogastvo, plesno bogastvo ter seveda oblačilno bogastvo. Brez 
vsakega posameznika, ki sestavlja mozaik Rožmarina, vseh naštetih 
stvari ne bi bilo. Zato na koncu v svojem in v imenu društva, še enkrat 
izrekam čestitke nagrajencema za častna člana društva, g. Magdaleni 
Pezdir in Silvu Pircu. Pohvale tudi glasbenikom Timu, Joštu, Martinu 
ter Blažu in voditeljici programa Manci Zore ter vodjema obeh skupin, 
Blažu Majerju in Edvardu Zoretu. Za zanimivo sceno je poskrbel Jani 
Jernejšek. Da bo vse držalo, je z blagoslovom prenovljene garderobe 
poskrbel duh. pom. Janko Novak. Čisto ob koncu pa največja zahvala  
Heleni Jamnik, ki je sprejela velik izziv v skrbi in izdelavi kostumov, v 
katerih smo lahko na odru samo sijali. In pa spreminjanju mišljenja, da 
mora kostum čutiti tudi tisti, ki ga nosi, ne samo izdelovalec.

V veliko čast si štejemo tudi prisotnost g. župana Metoda Ropreta 
na našem nastopu,  saj smo tako skozi njegove besede in dejanja še do-
bili dodatno potrditev o pomembnosti našega dela. DVD s posnetkom 
nastopa bo mogoče naročiti na društvu. Zahvala za finančno pomoč 
pri prenovi garderobe in klubske sobe pa gre Občini Brezovica, KS Vna-
nje Gorice in FS Rožmarin.                                                                           

Andrej Kunej,
Za  FS Rožmarin        

LETA 
IZGUBLJENE 

MLADOSTI
dnevnik -

Dnevniški 
zapisi
Rakičana
Zdenka Rota
o vojni, 
ujetništvu
in poti
v Argentino

280 strani
21,50 €

Knjigo lahko naročite na brezplačni 
telefonski številki 080 23 64. www.modrijan.si

Gledališčniki pripravljajo novo predstavo
Letos bodo igralci KD Janez Jalen iz Notranjih Goric na oder posta-

vili komedijo Williama Shakespeara Sen kresne noči. Z vajami za novo 
predstavo so že začeli, v skupini pa sodeluje kar 14 igralcev. Režijsko 
taktirko je letos v svoje roke prevzel režiser in dramaturg Dejan Spa-
sič, ki je zaključil ljubljanski AGRFT. Kot je pojasnil predsednik društva 
Bogdan Francelj, premiero načrtujejo v začetku prihodnjega leta, do 
takrat pa jih čaka še nekaj ponovitev stare igre Plešasta pevka. Odrasla 
igralska sekcija pa ni edina, ki je začela z delom, saj v okviru društva de-
luje tudi otroška gledališka skupina, ki jo vodi Urška Bačar. Tudi otroci 
bodo še ponovili otroško predstavo Jurček in Storžek.

Orion

Miklavžev dobrodelni koncert 
Vabimo vas na Miklavžev dobrodelni koncert, ki bo v soboto, 

4. 12. 2010, ob 20h, v cerkvi na Brezovici. Obeležili bomo 10 - 
letno dinamično delovanje Kulturnega društva Breza. Program 
bo sestavljen iz naših tekmovalnih uspešnic in zakladnice skladb 
naših (Trošt, Močnik, Cigan,…) in tujih (Rutter, Rahmaninov, 

Scarlatti…) skladateljev. Predstavili se nam bodo MePBrezovica, 
solisti in instrumentalisti KD Breza. Ob tej priložnosti bomo 

zaslužnim pevcem podelili Gallusova priznanja in značke.
KD Breza
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Mobitel
Ena

TC Mercator, Robova cesta 6, Vrhnika
telefon: 01 755 71 61, mob: 041 342 000

TOLEA d.o.o., Robova c. 6, Vrhnika. Ponudba velja do razprodaje zalog. Cene so v EUR in vsebujejo DDV. Možne so napake v tisku. Slike so simbolne.

Tolea d.o.o. pooblaščen 
posrednik Mobitel d.d. 

Nudimo vam: sklepanje novih naro~niških 
razmerij in podaljšanje obstoje~ih za Mobitel d.d.

5  €*
*Cena velja ob sklenitvi novega naročniškega razmerja ali podaljšanju le tega za 12 mesecev.

UGODNO
Primerno za starejše!

ENOSTAVNA UPORABA
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Šport

Balinarji ŠD Jama v 2. državni ligi 
Balinarjem iz Notranjih Goric je po dobrih desetih letih zopet uspel 

preboj v drugo državno ligo. Do sedaj je športno društvo Jama igralo 
v območni ligi Notranjske, kjer je letos osvojilo tretje mesto in se tako 
uvrstilo v kvalifikacije za 2. državno ligo. Po borbenih tekmah doma, v 
Postojni in zadnji tekmi v Sežani, so zmagali in si tako zasluženo zago-
tovili napredovanje v 2. državno ligo. Kot je pojasnil predsednik dru-
štva, vodja balinarske ekipe in selektor Milan Prebil, je njihov prvotni 
cilj obstati v ligi, potem pa bodo gradili naprej. Kljub temu da se liga-

ške tekme začnejo šele aprila prihodnje leto, domače balinarje v zim-
skem času čakajo še treningi in tekme v zimski ligi. »Nikakor ne bomo 
zapadli v zimsko spanje, kajti intenzivne treninge bomo imeli dvakrat 
tedensko, vsak vikend pa nas čakajo tekme. Člani društva balinamo 
praktično skoraj vsak dan v tednu, to je naš način življenja,« je pojasnil 
Prebil, ki je na uspeh svojih balinarjev izredno ponosen. Dodal je še, da 
v svoje vrste vabijo tudi vse mlade nadebudne balinarje.

Vesna Novak

ACH Volley prepričljivo premagal domači Duol 
V sredo, 10. novembra,  je v športnem balonu Duol na Brezovici 

potekala povratna tekma četrtfinala Pokala Slovenije. Med seboj so 
se pomerili domači prvoligaši Duol Olimpija in zastopniki Slovenije v 
elitni odbojkarski ligi prvakov, ACH Volley. O zmagovalcu dvoboja ni 
bilo nobenega dvoma, saj je po pričakovanjih ACH Volley prepričlji-
vo slavil v vseh treh nizih. Občinstvo, ki se je zbralo na Brezovici, kjer 
se nahaja domicil sicer ljubljanskega moštva, je tako videlo zanesljivo 
uvrstitev branilcev pokalnega naslova, moštva ACH Volley v polfinalno 
tekmovanje letošnjega Pokala Slovenije. 

Gostitelji, moštvo Duol Olimpija, so nekaj več zagnanosti pokazali 
v prvem nizu in odšli na prvi tehnični odmor s točko prednosti pred 
gostujočo ekipo, ki pa je v nadaljevanju vendarle povedla, do drugega 

tehničnega odmora prišla že z dvema točkama prednosti, do konca 
prvega niza pa Duolu odnesla skupaj 18 točk. V drugem nizu je moštvo 
ACH Volleya vodilo od samega začetka ter iz minute v minuto zgolj 
povečevalo svojo prednost in tako zanesljivo in varno, z nekaj odlič-
nimi bloki in proti koncu celo s tremi zaporednimi asi Vida Jakopina, 
premagalo Duol z rezultatom 12:25. Nekaj več borbenosti so Duolovci 
znova kazali v začetku tretjega niza, pri prvem tehničnem odmoru vo-
dili celo z dvema točkama prednosti, toda v nadaljevanju popustili. Na 
drugem tehničnem odmoru so gostje že vodili z rezultatom 13:16, do 
konca pa so domačinom odnesli vsega skupaj 17 točk.

Trener Duola, Damjan Marinko, je bil z igro svojih fantov zadovo-
ljen: »Tekma je potekala po pričakovanjih. Sicer imamo malo smole 
s poškodbami, tako da nam manjkata dva najboljša igralca, kar pa 
najverjetneje ne bi spremenilo stanja, ACH je le ACH. Mislim, da smo 
se v prvem in tretjem nizu predstavili v dobri luči. Drugi set je bil sicer 
malce slabši, vendar sem z igro zadovoljen.«

Sicer pa so že čez nekaj dni Duolovci v domači dvorani odigrali tek-
mo v 1. odbojkarski ligi z ekipo iz Murske Sobote Panvita Galex, med-
tem ko je imelo moštvo ACH Volleya srednjeevropski derbi proti ekipi 
Innsbrucka, zatem pa je na sporedu tudi že prva evroligaška tekma in 
sicer na Poljskem.

Vesna Novak

Uspešna tekmovanja šahistov
Letna šahovska sezona gre počasi h koncu in čas je, da pogleda-

mo rezultate, ki smo jih dosegli v letošnjem letu, tekmovanja, ki nas 
čakajo do konca leta in seveda usmeritve za naslednje leto.

V letošnjem letu smo zopet presegli vsa pričakovanja, saj nada-
ljujemo tradicijo uspešnih nastopov na državnem in regijskem pro-
storu. Pa naj zopet povem nekaj osnov, da si bomo lažje predstavljali 
težavnostni nivo šahovskih iger. Šahovska tekmovanja se v glavnem 
delijo na osnovnošolska in klubska, ta pa se delijo na posamična in 
ekipna. Osnovnošolsko tekmovanje se je začelo z začetkom šolskega 
leta in poteka od septembra do junija. Zaradi slabega sodelovanja 
s šolo se praviloma tekmovanja v OŠ ne izvajajo, zato smo uvrščeni 
neposredno na regijsko tekmovanje, kjer dosegamo dobre rezultate, 
saj smo lansko leto prišli kot regijski podprvaki med 16 najboljših 
OŠ v Sloveniji in imeli najboljšega tekmovalca na prvi deski. Osnov-
nošolska tekmovanja se s prvenstvom Slovenije tudi zaključijo, med-
tem ko se klubska tekmovanja podaljšajo še na celinska in svetovna 
prvenstva.

Klubska tekmovanja so razdeljena v več različnih tekmovanj, pa 
naj omenim najprej državno ligo, ki je za naš kraj razdeljena na 4 lige 
začenši z tretjo ligo zahod (3. lz), kjer je tekmovanje potekalo od 19. 
- 21. 11. 2010, v Kranju.

2. liga zahod se je ravno končala, kjer smo v močni konkurenci 
v Postojni in Kočevju zasedli 2. mesto, kar pomeni, da bomo glede 
na trenutne rezultate uvrščeni v 1. ligo zahod. In seveda še najvišja 
državna liga, ki se je zaključila in v kateri zasedamo odlično 6. mesto. 
Lahko bi bili tudi 3., samo nam je manjkalo malce sreče, denarja 
za najboljše igralce do konca in nepristransko sojenje odbora, saj 
nas je le - ta oškodoval. Glede na rezultate zadnjih 10 let smo edino 
društvo, ki ima ekipo v super državni ligi in 1. ligi vzhod ali zahod.

Drugo najbolj pomembno tekmovanje v državi je pokal, kjer lah-
ko tekmujejo vsa društva hkrati ne glede na prejšnje uvrstitve, kjer po 
dobri polovici tekmovanja (3/5 kol) vodimo.

Potem so pa še različna tekmovanja, glede na čas in zvrst. Hi-
trejša tekmovanja od normalnega so pospešena in hitropotezna, 
kjer smo ekipni državni prvaki, in počasnejša, kjer imamo kar nekaj 
tekmovalcev v državni reprezentanci dopisnega šaha. Naš član Kle-
men Šivic je tudi državni prvak v reševanju šahovskih problemov. Na 
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SREDA, 24.11., OB 17.00 URI: 
•  USTVARJALNICA: ADVENTNI SVEČNIKI

ČETRTEK, 25.11., OB 17.00 URI:
• USTVARJALNICA: ADVENTNI VENČKI

ČETRTEK, 2.12., OB 17.00 URI:
• PRAVLJICA RDEČA KAPICA

• MIKLAVŽEVA USTVARJALNICA

SOBOTA, 4.12., OB 17.00 URI: 
•  PRAVLJIČNO MIKLAVŽEVANJE S TRNULJČICO 

SREDA, 8.12., OB 17.00 URI:
• PRAVLJICA JANKO IN METKA 

•  USTVARJALNICA: PEČEMO PRAZNIČNE PIŠKOTE

ČETRTEK, 9.12., OB 17.00 URI:
•  PRAVLJICA VOLK IN SEDEM KOZLIČKOV 

•  USTVARJALNICA: PEČEMO PRAZNIČNE PIŠKOTE

TOREK, 14.12., OB 17.00 URI:
• PRAVLJICA SNEGULJČICA 

•  USTVARJALNICA:  NOVOLETNE VOŠČILNICE 
SREDA, 15.12., OB 17.00 URI:
• PRAVLJICA MAČEK MURI 

•  USTVARJALNICA: NOVOLETNI OKRASKI

 TOREK, 21.12., OB 17.00 URI:
•  PRAVLJIČNO BOŽIČKOVANJE S PEPELKO

PROGRAM PRIREDITEVPROGRAM PRIREDITEV ˇPRAVLJICNA 
  DOZIVETJA
PRAVLJICNA 
  DOZIVETJAˇ̌

ˇ

Notranjskem regijskem tekmovanju v Staremu trgu pri Ložu smo bili 
ekipni prvaki, že nekaj let pa, lahko rečem skoraj brez konkurence, 
zmagujemo na najmočnejši nedržavni ligi v Sloveniji, to je jesenska 
Osrednjeslovenska liga in spomladanska Ljubljanska liga, ki bo že 
63. po vrsti.

Imeli smo tudi šahovsko šolo, kjer so bili slušatelji tako mlajši 
kot starejši, vendar je bil sam predavatelj z naslovom Fide mojster 
predrag oziroma smo vse finance porabili za tekmovanja, tako da 
se sedaj sestajamo ob petkih na prostih treningih in podpeških tek-
movanjih.

Informacij je še mnogo, tako da bomo poizkušali sedaj bolj ob-
veščati javnost preko Radia 1, Barjanskega lista in spletnih strani 
društva, ki jih želimo izdelati v prihodnjem letu. Še vedno pa lahko 
največ informacij dobite na spletnih straneh Šahovske Zveze Slove-
nije: http://www.sah-zveza.si in http://www.sah-komenda.com. 

Na vsa vprašanja pa sem vam seveda na voljo tudi na GSM, št: 
041/711 114, saj se tekmovanj udeležuje vedno več domačinov.

Janez Suhadolnik,
s podpeškim pozdravom ŠAH-MAT, 

predsednik ŠD Podpeč 
  

Tekmovanja v namiznem tenisu se kar vrstijo 
V novembru imajo igralci NTK Preserje veliko dela, saj se tekmo-

vanja kar vrstijo. Tekme so vsak vikend, pokalno tekmovanje pa celo 
med tednom. V tem mesecu jih je skupno kar dvanajst. Mlajši imajo 
regijska tekmovanja, starejši tudi republiška, člani in članice pa ligaška 
in vzporedno tudi tekme za pokal Slovenije.

Na nivoju regije, to so MRNTZ tekme, kjer se povprečno zbere 150 
otrok od prvega razreda do dijakov, smo zabeležili že kar nekaj uspe-
hov. Med učenci 2. - 3. razred je Domen Sečnik trenutno na drugem 
mestu na skupni lestvici, pri učencih 4. - 5. razred je Gregor Bratina 

sedmi, pri deklicah v isti kategoriji je Monika Pavlič tretja, Kristina Kete 
pa osma. Črt Grm Urbančič je v kategoriji 8. - 9. razred na skupnem 
tretjem mestu, pri učenkah v isti kategoriji pa je Pia Grm Urbančič če-
trta, Lea Matjašič in Urška Merkun sta na sedmem mestu, med dijaki-
njami pa Nika Gregorka zaseda šesto mesto.

Člani in članice se uspešno spopadajo v III. in II. SNTL ligi. Člani 
so trenutno na četrtem, članice pa na tretjem mestu. Odigrali so tudi 
že prvo kolo Pokalnega tekmovanja RS. Člani so v Muti premagali do-
mačo ekipo, članice pa so z istoimensko ekipo izgubile doma. Udeležili 
smo se tudi mednarodnega tekmovanja  Antun Tova Stipančić v Zagre-
bu. Pia, Lea in Črt so se v svojih kategorijah uvrstili med 16 najboljših. 
Do konca meseca novembra nas tako čaka še nekaj turnirjev na držav-
nem nivoju, ligaška tekmovanja ter zelo močan mednarodni turnir v 
Varaždinu, ki se ga bodo udeležili tudi naši najmlajši igralci.

NTK Preserje
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Ostalo

15 let Ženskega pevskega zbora Brezovica! Na 
to se poje! 

Priznanje Občine Brezovica, ki so ga pevke ŽPZ Brezovica prejele 
na pragu svoje 15. sezone delovanja, je zanje pomenil veliko. Predvsem 
zaradi truda in prostega časa, ki ga vložijo v svoj hobi in ljubezni do 
petja, ki je med domačimi poslušalci vedno toplo sprejeto. V preteklih 
letih so res veliko nastopale na različnih krajevnih in občinskih priredi-
tvah. Z veseljem so pele gasilcem, upokojencem, planincem, šolarjem, 
varovancem domov za starejše občane in drugim. Vsako leto zapoje-
jo na največjem slovenskem pevskem zboru, na taboru v Šentvidu pri 
Stični, v domači osnovni šoli pa skorajda ne bi bilo več pravega božič-
nega vzdušja brez njihovega božično - novoletnega koncerta. O vseh 
drugih njihovih pevskih dosežkih in dogodivščinah, pa je spregovorila 
predsednica zbora Polona Raušl.

Lani ste na Slovaškem pevke pokazale, da ste všeč tudi tuji 
publiki in mednarodni žiriji, ki vas je nagradila s srebrnim odli-
čjem.

Med naše najlepše spomine in največje dosežke uvrščamo Adven-
tno prepevanje na Dunaju leta 2002,  mednarodni tekmovanji v Pra-
gi  leta 2005 in v Bratislavi 2009, kjer smo v kategoriji ženskih zborov 
osvojile dve srebrni odličji. Na regijskih tekmovanjih pevskih zborov 
Osrednje Slovenije nam je strokovna žirija dvakrat podelila bronasti 
priznanji.
Kateri koncert se vam je še posebej vtisnil v spomin in pomenil 
posebno izkušnjo?

Veliko zabave, malo slave  in posebno vzdušje smo okusile lani 
septembra, ko smo z Ribjo čorbo napolnile Križanke, saj smo z njimi 
odpele dve skladbi. Skupni  koncert smo pozneje ponovili še na dobro-
delni prireditvi v celjski dvorani Golovec.
Boste ob praznovanju 15. obletnice delovanja pripravile kaj po-
sebnega?

Spomladi bomo imele poseben koncert naših zborovskih uspešnic, 
ki so se nabrale v minulih petnajstih letih. Takrat bo tudi priložnostna 
slovesnost, ko bomo dolgoletne pevke prejele bronaste, srebrne in zla-
te Gallusove značke. Nagrajevanje poteka pod okriljem JSKD RS Lju-
bljana okolica. Med nami so že dobitnice zlatih Gallusovih značk, to 
pomeni, da prepevajo v pevskih zborih že 25 let. 
Je petje v zboru,  kljub vsakodnevnim drugim obveznostim, po-
stalo tudi vaš način življenja?

Kljub temu da imamo pred večjimi podvigi vaje tudi dvakrat teden-
sko in smo skupaj v dobrem in slabem, se nam v teh letih še ni uspelo  
skregati. Prihajamo z Brezovice, Ljubljane, Jezera, Vnanjih in Notranjih 

Goric, Vrhnike in celo iz okolice Velikih Lašč. Za  petje v dobri družbi 
kilometri res niso ovira! Skupaj praznujemo rojstne dneve (vedno več 
je okroglih obletnic!) in zadnje čase tudi rojstva vnukov. Vsako jesen 
imamo tradicionalne izlete z našimi družinskimi člani, bili smo v Salz-
burgu, v Benetkah, v Trstu in na Primorskem, na Koroškem ter letos v 
Münchnu na Oktoberfestu.   
Odkar vas poslušamo harmonije, dinamiko in ritem v rokah 
drži zborovodkinja Sonja Sojer.

Res je, vsa ta leta nas strokovno vodi in spodbuja zborovodkinja 
Sonja Sojer. Iz nas ji uspe izvabiti (včasih izvleči!) glasove in tone, za ka-
tere nismo vedele, da jih sploh imamo in premoremo. V  obsežnem re-
pertoarju prepetih narodnih in umetnih skladb domačih in tujih avtor-
jev iz različnih obdobij, se  je nabralo preko dvesto petdeset  naslovov.
Kakšni so vaši trenutni načrti?

Trenutno se pripravljamo na Božično - novoletni koncert z gosti, ki 
bo 26. decembra v OŠ Brezovica, v novi Brezovi dvorani. Program bo 
zanimiv in praznično obarvan. Večer bomo seveda zaključili s praznič-
no zdravico. Ob tej priložnosti se zahvaljujemo OŠ Brezovica, ki nam 
vsa leta nudi prostor za vaje in nastope, in občini, ki spoštuje in ceni 
naše delo. Vabimo vse, ki jih pesem izpopolnjuje in napolni z energijo, 
da se nam pridružite na tradicionalnem koncertu.

Vesna Novak

Hotel na Rakitni največja investicija v turizem
Občina Brezovica je od oktobra bogatejša za nov hotel ob raki-

škem jezeru. Lastnica Meta Šimenko je ob odprtju dejala, da človek 3 
milijone vredne investicije ne odpira vsak dan. Zgodba s hotelom se je 
sicer vlekla kar dobra štiri leta, saj investitor projekta, podjetje Effekt 
iz Brezovice, ni dobil evropskih sredstev na razpisu za razvoj turizma 
pri Ministrstvu za gospodarstvo. Tako je moralo samo pridobiti ves 
potrebni denar. Sicer pa ima Šimenkova glede širitve ponudbe v hotelu 
še veliko idej, saj namerava v hotelu do spomladi urediti wellnes center, 
fitnes, ordinacije alternativne medicine, izobraževanja ter učenje tujih 
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jezikov. Trenutno pa se ukvarjajo predvsem z organizacijo silvestrovanj. 
Hotel bo nedvomno dvignil standard Rakitne, s čimer se strinja tudi 
župan Metod Ropret, nenazadnje pa nov hotel pomeni tudi nova de-
lovna mesta v kraju. Šimenkova je na odprtju hotela dejala, da je to 
eden najsrečnejših dni v njenem življenju, poleg rojstva hčerke in sina, 
seveda. Kaj vse pa nam je še zaupala, si preberite v nadaljevanju.
Koliko časa sta potrebovali za gradnjo novega hotela?

29. oktobra letos, malo pred slovesnim odprtjem, sem dobila upo-
rabno dovoljenje za hotel na Rakitni in zame je bil to zelo pomemben 
dogodek, saj investicije vredne približno tri milijone evrov ne delaš vsak 
dan. Gre za štiriletno delo, pa še nekaj let bo potrebnih, da odplačam 
kredite. Leta 2006 sem dobila gradbeno dovoljenje in gradnja do tretje 
faze je bila končana še isto leto. Na nepovratna sredstva nisem mogla 
računati, zato sem se morala sama boriti za celotno investicijo. 2007 
in 2008 so bila leta pridobivanja sredstev, v tem času pa sem zame-
njala tako izvajalca kot tudi nadzornika. Leta 2009 smo začeli delo 
z novo ekipo, v kateri je vladalo stoodstotno zaupanje. Z novo ekipo 
smo korektno sodelovali, vsa dela so bila opravljena zelo kvalitetno in 
v rokih. V letu 2010 sem dobila nepovratna sredstva od Ministrstva 
za kmetijstvo in Agencije za razvoj podeželja. Sicer ni bilo veliko, ven-
dar vsak evro pri tako veliki investiciji pomaga. Tako smo 29. oktobra 
slavnostno odprli pizzerijo in okrepčevalnico, kjer bomo organizirali 
tudi silvestrovanja in novoletne zabave. Do spomladi  imamo v načrtu 
urediti tudi wellnes center, prenočevanja, fitnes, ordinacije alternativ-
ne medicine, izobraževanja ter učenje tujih jezikov in druge programe 
povezane z zdravim načinom življenja. 
Boste svojim gostom ponudili še kako zanimivo storitev?

Za naše goste si v prihodnosti želimo organizirati tudi izlete. Najeli 
ali kupili bomo manjši avtobus, ki bo vozil po celi Sloveniji, tako da si 
bo lahko tuji gost, ki bo prenočeval v našem hotelu, v enem samem te-
dnu ogledal celotno našo lepo deželo, od morja do Prekmurja. Ker je 
rakiška planota primerna za vse vrste športov in rekreacije, pa imamo 
v načrtu nakupiti tudi kolesa, ob hotelu pa že imamo urejene površi-
ne za igranje odbojke na mivki. Radi pa bi organizirali tudi jezdenje 
konjev, skratka idej na področju aktivnega preživljanja prostega časa 
je veliko.
Nov hotel nenazadnje ponuja tudi nova delovna mesta v kraju.

Trenutno smo na zaposlili tri nove delavce: vodjo hotela, natakarja 
in čistilko, v načrtu pa imamo do spomladi zaposliti še dva natakarja 
in dva kuharja. Ob vikendih, ko je največja gneča,  nam pomagajo štu-
denti in študentke.
Kdaj pričakujete prve goste?

Spomladi aprila bomo intenzivno začeli z izvajanjem vseh 
hotelskih storitev, tako prenočevanjem, wellnessom in ordina-
cijami. Do takrat pa se bomo posvetili predvsem trženju in pro-
mociji. Predstavljali se bomo na sejmih, tako doma kot v tujini. 
Vzpostavili bomo tudi novo spletno stran, kjer bodo lahko zain-
teresirani našli vse informacije. Prve rezervacije pa pričakujemo 
že januarja.

Se boste morda povezali tudi z Mladinskim klimatskim zdravi-
liščem?

Da, tudi v tej smeri smo že razmišljali. Menim, da bi bilo tovrstno 
sodelovanje zelo pomembno. Medtem ko bi bili otroci v zdravilišču, bi 
si lahko njihovi starši odpočili in se sprostili v našem hotelu.
Glede na to, da se bližajo veseli december ter novoletne zabave 
in praznovanja, boste v hotelu kaj pripravili?

Trenutno pripravljamo novoletno ponudbo s promocijskimi ugo-
dnimi cenami. Organizirali bomo silvestrovanje z bogato kulinarično 
ponudbo in živo glasbo. Idealno za dobro zabavo zaključene družbe.

Komentarji obiskovalcev Rakitne in hotela so pozitivni. Vso podpo-
ro in zadovoljstvo ob novi investiciji je pokazala tudi občina Brezovica.

Ob tej priliki bi se rada zahvalila županu Metodu Ropretu za ne-
precenljivo pomoč.  Zelo sem zadovoljna, da imam ob sebi ljudi, ki 
pametno razmišljajo in ki so znali preceniti, kaj ta investicija pomeni 
tako za Rakitno kot tudi občino Brezovica. Zame je Rakitna najlepši 
kraj na svetu in trend v svetu je vedno bolj »Nazaj v planinski raj«. Pri-
hajajo dnevi, ko bo v dolini megla, pri nas pa sonček, zato vabljeni v 
naš planinski raj.

Vesna Novak

Novo gasilsko vozilo tudi na Jezeru 
Po skrbnem načrtovanju prejšnjega in sedanjega upravnega odbo-

ra PGD Jezero smo za leto 2010 načrtovali nakup gasilskega vozila. 
Kljub temu, da so se v času izbire vozila naša mnenja zelo kresala, smo 
našli skupno pot in vozilo je tu. 12. 11. 2010 smo ga pripeljali na Jezero 
in ga predstavili krajanom. Veselje je bilo veliko, predvsem med mladi-
no. Ponosni smo, da za nami stoji toliko mladih, ki so kljub trendom 
današnje družbe pripravljeni na prostovoljno delo.

V imenu PGD Jezero se zahvaljujem vsem, ki ste prispevali sredstva 
za nakup vozila. Zahvaljujem se vsem, ki ste nam pomagali s finančni-
mi sredstvi, vsem, ki ste nas podpirali moralno pa tudi vsem, ki ste s 
svojim delom in časom dali svoj prispevek. Z gasilskim pozdravom »NA 
POMOČ«.

Katarina Golob,
predsednica PGD Jezero 

»Vse za avto – na enem mestu« sedaj tudi za 
vozila znamke Volkswagen, Škoda in Seat

Avtocenter Špan je 4. novembra odprl sodoben prodajno - servisni 
center vozil za štiri nove znamke  Volkswagen, Škoda, Seat in Volkswa-
gen gospodarska vozila. Večernega dogodka ob otvoritvi se je udeležilo 
preko 300 gostov. S slavnostnim govorom so goste nagovorili direktor 
brezoviškega podjetja Ludvik Špan ter Danilo Ferjančič in Heinz Slesak, 
generalna direktorja Porsche Slovenija. Navdušenje nad odprtjem so-
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dobnega centra je izrazil tudi brezoviški župan Metod Ropret. Stranke 
in ljubitelji znamk Volkswagen, Škoda in Seat tako pri Španu od no-
vembra naprej pričakujejo s celovito prodajno in servisno ponudbo, 

saj center obsega več kot 1500 kvadratnih metrov uporabnih površin 
razstavnega salona in sodobno opremljenega servisa, kjer strokovnjaki 
poskrbijo za ustrezno vzdrževanje in popravila vozil. O novi pridobitvi 
smo se pogovarjali z direktorjem podjetja Ludvikom Španom.
Kako ste se odločili za ta velik in pomemben korak za vaše pod-
jetje?

Kljub gospodarski krizi, ki traja že nekaj časa in morda še ni v zato-
nu, smo se odločili, da bi dejavnost in ponudbo storitev za naše stran-
ke še razširili. Tako smo spravili pod streho še štiri blagovne znamke vo-
zil, to so Volkswagen, Škoda, Seat in Volkswagen gospodarska vozila. 
To smo storili z enim samim namenom, da lahko strankam ponudimo 
čim več na enem mestu in da imajo potrošniki čim večjo izbiro. Po-
nudba je tako bogatejša za štiri blagovne znamke poleg že obstoječih 
znamk Mercedes in Hyundai ter poleg vseh ostalih storitev. Bistvo naše 
širitve je, da potrošniku ponudimo vse na enem mestu. Rad karikiram, 
da je dobesedno za vse, od rojstva do smrti vozila, v našem centru 
poskrbljeno. V avtocentru poteka dvoizmensko delo, kar pomeni da 
stranke ne potrebujejo dopusta ali proste ure, ampak lahko od sedme 
ure zjutraj do osme zvečer ter ob sobotah do enih popoldan opravijo 
vse storitve na enem mestu. Strankam poleg prodaje novih in rabljenih 
vozil nudimo popolne vulkanizerske storitve, hitri servis, avtomatsko 
in samopostrežno avtopralnico, registracijo in tehnične preglede vozil, 
kleparske in avtoličarske storitve ter hrambo pnevmatik in vozil. Ima-
mo vse storitve, ki so potrebne za »dolgotrajno življenje« vozil, vse do 
zbirnega mesta (reciklaža). Torej tudi v tistih bolj neljubih dogodkih in 
poškodbah vozilo v cenilnem mestu ocenimo, ponudimo nadomestno 
vozilo, tako da ima stranka čim manj težav in sitnosti. Vse to je bistvo, 
ki smo ga gradili 30 let. 
Širitev podjetja pa pomeni tudi nova delovna mesta. 

Absolutno. Vsaka znamka ima svoje specifike in svoje zahteve, ki so 
točno določene. Potrebni so zaposleni oziroma kader z določeno izo-
brazbo, certifikati, znanjem in tako naprej. Tehnologija se zaradi novih 
zahtev, varnosti in ekologije konstantno spreminja in razvija. Nenehno 
smo primorani stremeti k razvoju in tudi avtomobilska panoga zahteva 
strokovne ljudi. Tako se bo na področju zaposlovanja v našem podjetju 
številka zaposlenih zelo kmalu približala stotici.
Kako je prišlo do širitve in uvedbe novih blagovnih znamk vozil?

Poudariti moram, da to ni še eden izmed številnih servisov, ki se je 
odprl na novo. Ima namreč stare korenine, uspešno delo in priznanja 
strank. Za vse to smo se trudili tri desetletja, odkar smo s to dejavno-
stjo kot specializirani za pnevmatike tudi začeli. Na »neslovenski« način 
smo ta prevzem naredili z avtohišo Malgaj in  Porschejem, dogovorno 
seveda.  Skupaj smo se odločili, da po zaprtju lokacije v Postojni in de-
sne strani na Viču, vse obveznosti in dolžnosti do strank prevzamemo 
mi. To dokazuje, da v Sloveniji obstaja tudi poslovni dialog in da ne 
prihaja le do sovražnih prevzemov. Sicer so takšni primeri redki. Del 
strokovnih  kadrov smo prevzeli, druge pa z razpisi dobili. Tako smo 

dobili strokovno in delovno ekipo, kar pa je tudi pogoj za kvalitetno 
delo in vse, kar današnji potrošnik zahteva in potrebuje.
Kakšne so vizije za naprej, morda uvedba še kake nove znamke 
vozil?

Lahko bi uvedli še kako znamko, vendar trenutno nimamo niti pro-
stora niti možnosti za širitev, čeprav prostorsko nismo majhni.  Širitve 
so sicer še možne, načrte in prostor za izkoristiti še imamo. Rekel bi, da 
se tukaj še ne vidi konca, vsekakor pa bo trg dirigiral in narekoval, kaj 
in kako. Najprej bomo nekaj let gradili na tem, kar smo sedaj ustvarili. 
Trenutno imamo okoli 10.000 kvadratnih metrov površin, servisnih, 
salonskih, skladiščnih in drugih. Ta lep zalogaj z dobro opremo smo 
sestavljali v boljših gospodarskih časih, ko še ni bilo krize. Dobro je, da 
smo takrat sestavljali ta mozaik, in ga sedaj lepo zapolnili. Sam pra-
vim, da je bolje, da so prostori močno polni kot pa napol prazni.
Kako ste bili zadovoljni z odprtjem? Ste zadovoljili pričakova-
nja obiskovalcev?

Ni bil zgolj slučaj, da smo odprtje tempirali ravno na novembrski 
čas, ko je zakonsko določena menjava obutve vozil. Najstarejša dejav-
nost v našem podjetju, s katero smo tudi začeli, je ravno »gumarija«, 
torej menjava pnevmatik, ki je vezana na ta čas. S svetlobno hitrostjo in 
pomočjo Porsche Slovenija smo dobili certifikate in potrebne pogoje 
za uspešen začetek z novimi prodajno - servisnimi storitvami. Za od-
prtje smo začetek novembra izbrali zato, da bistveno povečamo pov-
praševanje po storitvah. Takrat je bila v našem centru večja frekvenca 
potrošnikov, ki so si lahko medtem ko so čakali na svoje storitve, ogle-
dali razstavljena vozila, poizkusili testno vožnjo in tako naprej.  Testne 
vožnje so na dan odprtja potekale od 13. ure naprej, ob šestih zvečer 
pa je sledil uradni del z zelo lepo udeležbo. S svojim obiskom sta nas 
počastila tudi oba generalna direktorja in štirje direktorji posameznih 
novih avtomobilskih znamk. Ob tej priložnosti ne smem pozabiti tudi 
župana Metod Ropreta in podžupana Marka Čudna. Župan je v svo-
jem govoru pohvalil naš razvoj, ki se je začel pred tridesetimi leti, naj-
prej skromno, potem pa vse do sodobnega kvalitetnega avtocentra na 
koncu Tržaške ceste. Zaradi naše vsestranskosti in razširjenosti imamo 
veliko domačih strank, precej pa je tudi strank od drugod, ker nudimo 
široko ponudbo in takšne storitve, ki so drugod težje dostopne. To so 
naše prednosti: prilagajanje trgu, posluh, seveda pa je treba imeti tudi 
malo športne sreče, brez tega ne gre (smeh).

Vesna Novak

Medobčinsko redarstvo izreklo že za 280.000 
EUR glob 

Toliko jih je Medobčinsko redarstvo sedmih barjanskih in zalednih 
občin s sedežem na Vrhniki, do danes izreklo na Brezovici, Borovni-
ci, v Logu in Dragomerju, Dobrovi in Polhovem Gradcu, v Logatcu in 
na Vrhniki. Od 280 tisoč so jih naslovniki plačali za dobrih 250 tisoč, 
redarstvo pa mora izterjati še za približno 30 tisoč evrov glob. Kot je 
pojasnil vodja medobčinskega inšpektorata in redarstva Stanislav 
Bele, aktivnosti izvajajo kot običajno do sedaj. Inšpektorat je v tem 
letu obravnaval okoli 200 prijav, trenutno pa je največ pritožb glede 
neobrezanih živih mej in drevja ob javnih cestah, ki voznikom slabšajo 
preglednost. Zato Bele poziva vse občane, da ustrezno obrežejo zelene 
površine, da te pozimi ne bodo predstavljale nevarnosti za promet.

Orion

Aktivnosti PGD Notranje Gorice – Plešivica
PGD Notranje Gorice - Plešivica je opravilo večino nalog in ak-

tivnosti, ki si jih je postavilo za cilj na začetku leta. Ker v društvu 
nismo spali, smo bili dokaj uspešni. V velikem številu smo se udeležili 
tradicionalnega pohoda gasilcev Gasilske zveze na Krim in organi-
zirali Florjanovo mašo v naši farni cerkvi. S tistimi našimi člani, ki 
jih zanima razvoj gasilske opreme, smo se udeležili mednarodnega 
sejma gasilske tehnike v Nemčiji, kjer smo videli, kaj vse ponujata 
najsodobnejša tehnika in oprema. Z minimalnimi sredstvi, je mo-
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goče marsikatero novost, ki smo jo videli na tem sejmu, z lastnimi 
rešitvami uporabiti tudi v našem društvu. 

Upravni odbor je potrdil nakup dodatne opreme za prvo pomoč, 
napravo za prezračevanje zadimljenih prostorov, pred nekaj dnevi 
pa še opremo za reševanje ponesrečencev iz višin in globin. Imamo 
usposobljeno ekipo prve pomoči, ki se redno izobražuje in obnavlja 
že pridobljeno znanje. Usposobljena je tudi za delo z defibrilator-
jem, ki ga imamo v gasilskem vozilu. 

Poleti smo organizirali gasilsko veselico, vendar z obiskom naših 
krajanov nismo najbolj zadovoljni, ker so se prireditve udeležili veči-
noma obiskovalci sosednjih naselij. Želimo si, da bi prireditev bolj 
številčno obiskali domačini, saj je namenjena njim. 

Z ekipami vseh starostnih kategorij, od pionirjev do članov, smo 
se udeležili različnih tekmovanj. Na Plešivici smo za tri Gasilske zveze 
organizirali tekmovanje v orientaciji. Z devetimi pionirskimi ekipami 

smo sodelovali na več občinskih tekmovanjih in prejeli 3 zlate, 2 sre-
brni in 1 bronasto medaljo, mladinci pa so s štirimi ekipami osvojili 
2 zlati in 2 srebrni medalji. Na področju ljubljanske regije so pionirji 
v štirih nastopih osvojili 1 bronasto, mladinci pa s tremi ekipami 2 
zlati in 1 srebrno medaljo. Dve mladinski ekipi sta sodelovali tudi na 
državnem tekmovanju. 

V PGD se je v poletnem času pridružilo toliko članic, da smo pr-
vič v njegovi 98 - letni zgodovini ustanovili komisijo za članice. Sesta-
vili smo tudi tekmovalno desetino članic, ki se je z veliko vnemo lotila 
vaj. V spretnostih počasi napredujejo, vendar vaja dela mojstra, saj 
so se s tekmovanja na Drenovem Griču vrnile že s prvo bronasto me-
daljo. Zanje je imela zlat sijaj. V tekmovalne vrste so se vključili tudi 
člani in po dolgem času ponovno sestavili ekipo B, s katero smo se 
prav tako udeležili tekmovanja na Drenovem Griču, vendar ne tako 
uspešno kot naše kolegice. Poleg teh dveh moštev smo na občin-
skem tekmovanju želeli sodelovati tudi s člansko A ekipo, vendar je 
nastop vseh ekip zaradi slabega vremena odpadel. Poleg članskih 
tekmovalnih desetin sta naše društvo zelo uspešno zastopala tudi 
gasilca Matjaž Rakovec in Luka Oblak, ki sta na tekmovanju Scott 
Firefighter combat challenge Slovenija 2010 (tekmovalci opremljeni 
z dihalnimi aparati) na veliko presenečenje vseh zmagala.

Uspešno smo posredovali tudi ob zadnjih jesenskih poplavah in 
marsikateremu občanu iz zalitega objekta izčrpali vodo. Črpanja pa 
nismo mogli opraviti tam, kjer je bila globina vode nižja od petih 
centimetrov, zato krajanom svetujemo, da si na najnižji točki objek-
ta naredijo jašek velikosti 40 cm dolžine, 40 cm širine in 30 cm glo-
bine, saj bomo le tako lahko sesalni koš ali potopno črpalko potopili 
v vodo in vodo izčrpali. 

Na naše povabilo so nas obiskali gasilci z Vrhnike in s seboj pripe-
ljali gasilsko avtolestev. Pokazali so nam, kako jo je potrebno napa-
jati z vodo, kakšna je njena zmogljivost gašenja požarov in reševanja 
ponesrečencev z višjih objektov. Vrhnika ni tako daleč in lahko se 
zgodi, da bomo kdaj potrebovali njihovo pomoč s takim vozilom. 
Predstavitev je bila zanimiva in poučna tako za operativne gasilce, 
kot tudi za otroke. 

Štefan Jeraj, naš poveljnik, vedno poudarja, kako pomembne so 
društvene in meddruštvene gasilske vaje, zato se jih po planu, ki smo 
ga že na začetku leta predložili poveljstvu GZ Brezovica, redno ude-
ležujemo. Od nas gasilcev zahteva, da se čim bolj pogosto dobimo 
in na simulacijah različnih vrst nesreč poskušamo rešiti probleme, ki 
nas čakajo, ko se nesreče v resnici zgodijo. Dokler bomo v Notranjih 
Goricah imeli tako gasilsko enoto, se krajanom resnično ni treba 
bati, da bi ostali brez njene pomoči. 

Marko Alič

Poplave 2010
Upamo, da še nismo pozabili na poplave v septembru 2010. Lju-

bljansko barje se nahaja na evropskem omrežju posebnih varstvenih 
območjih z nazivom Natura 2000, s ciljem ohranjati mnogovrstnost 
živih organizmov, ki zajemajo morske, kopenske in ostale ekosisteme 
ter ekološke celovitosti.

Poplave, ki so v septembru hudo prizadele celotno območje Lju-
bljanskega barja in celotne Slovenije, niso prizanesle niti krajanom 
občine Brezovica. 

Tovrstne naravne katastrofe zahtevajo takojšen odziv, tako na 
lokalni kot tudi na državni ravni. Zaradi klimatskih sprememb in 
urbanizacije Slovenije moramo pri boju proti poplavam uporabljati 
aktivnejši pristop, ne pa da se tovrstne aktivnosti zmanjšujejo.

Občinski odbor SLS Brezovica se bo zavzemal za izboljšanje in v 
pozitiven končni rezultat usmerjene akcije priprave ukrepov za uspe-
šnejšo zaščito proti poplavam. Zavedamo se, da problematika na-
ravnih katastrof ne sme in tudi ne more biti ključna novica enega 
oziroma dveh tednov v slovenskih medijih, potem pa vse skupaj po-
tone v pozabo do naslednje vodne ujme. Gospodarjenje z vodami, 
tako s padavinskimi kot odpadnimi fekalnimi vodami, zahteva trdno 
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in načrtno delo, tako v projektih kot pri izvedbi. Pri načrtovanju na 
ravni občine je potrebno zagotoviti tudi sodelovanje z ministrstvi na 
državnem nivoju, tako pri pridobivanju sredstev za odpravo posledic 
nedavnih poplav kot tudi za vzdrževanje obstoječega fonda vodoto-
kov. Na podlagi strokovne študije in projektov je potrebno pripraviti 
trajno rešitev za ogrožena območja poselitve, ki so na poplavnem 
območju.

Ljubljansko barje je izredno pomembno vodovarstveno področje 
za pitno vodo tudi za širša območja, narava pa ponuja razvoj kme-
tovanja in dejavnosti, ki se razlikuje od vsakdanjega, zaradi potenci-
alov, ki izhajajo iz okolja. Ravno tako pa lahko izkoristimo priložnost 
za pridelavo zdrave in bolj kvalitetne hrane.

Zahvalila bi se vsem, ki so kakorkoli pomagali sočloveku v ne-
sreči. S tem smo dokazali, da sta solidarnost in sočutnost še vedno 
vrednoti, ki nista utonili v pozabo. 

Bojimo pa se, da bomo krajani zaradi zaraščenosti jarkov, ki so 
ponekod celo prekriti s peskom ter se mnogo hitreje polnijo, ob na-
slednji tovrstni ujmi še mnogo bolj prizadeti. 

Polona Glavan,
OO SLS Brezovica

V Občini Brezovica bo postavljen največji 
inštrument do sedaj

V župnijski cerkvi sv. Antona Puščavnika na Brezovici so pred dese-
timi leti odstranili pnevmatske orgle, ki so zaradi preslabega stanja za 
obnavljanje odslužile svoje poslanstvo. Namesto njih so bile začasno 
postavljene električne orgle kot nadomestni inštrument. 

Že od takrat zbiramo prispevke za nove mehanske orgle, ki naj bi 
prvič zapele v vsem svojem veličastju leta 2012. Čeprav so se akcije za 
nove mehanske orgle začele že leta 2000, je do večjih premikov prišlo 
šele prejšnjo jesen, ko smo ustanovili odbor za nove orgle in je priznani 
orgelski strokovnjak mag. Dalibor Miklavčič zapisal dispozicijo za nove 
orgle (osnovni tehnični predlog za izvajalca). K sodelovanju je župnik 
Janez Mihelčič povabil štiri orglarske delavnice, vendar izvajalec še ni 
izbran. Sam projekt je zelo zahteven in dolgotrajen, saj bo postavljen 
največji inštrument znotraj meja naše občine. Orgle se postavlja za 
več kot sto let. V pričakovanju na »kraljico inštrumentov« se lahko že 
v naprej veselimo dviga kulturne ravni občine in številnih koncertov, 
ki bodo sledili enemu pomembnejših dogodkov v zgodovini občine, 
postavitvi novih orgel.  

V.C.

Bila je lepa jesenska sobota
V soboto, 23. 10. 2010, smo se mladina, članice in člani PGD Je-

zero odpravili na Slavnik. Kljub temu, da vreme ni bilo idealno za ta-
kšne izlete, smo se imeli lepo. Uživali smo v hoji, opazovanju narave in 

medsebojnem druženju. Za lepo preživeto soboto se zahvaljujem vsem 
udeležencem in našemu vodniku Lojzetu.

Katarina Golob,
 predsednica PGD Jezero 

        

Obvestila Kmetijske svetovalne službe
Potrdila o udeležbi na predavanjih in prireditvah za ukrepe KOP

Potrdilo udeležencem na KOP predavanjih bodo kmetije od letos 
naprej prejele na koncu izobraževalne sezone (konec avgusta). Preje-
le bodo eno potrdilo za vsa KOP izobraževanja, ki jih bodo opravile 
v izobraževalni sezoni. Vsa izobraževanja, ki jih za svoje slušatelje iz-
vede Kmetijska svetovalna služba, niso namenjena za izvedbo obve-
znosti KOP, zato vas opozarjam, da se predhodno pozanimate, ali je 
predavanje oziroma prikaz namenjen za izpolnitev obveznosti KOP in 
seveda o priznanem času prireditve. Pri objavah v medijih je običajno 
to navedeno, vseeno pa se v izogib težavam na sami prireditvi o tem 
prepričate. 
Okvirni datumi in lokacije tečajev FFS (varstvo rastlin) v letu 
2011
Obnavljalni :

18. 1. 2011 – Vrhnika (Borovnica)
1. 2. 2011 – Cerknica
22. 2. 2011 – Domžale
15. 2. 2011 – Ivančna Gorica
5. 4. 2011 – Litija
15. 3. 2011 – Velike Lašče
1. 10. 2011 - Dobrunje
Osnovni tečaj (3 - dnevni ):
marec – Medvode
april– Dobrunje
maj – Groblje

KGZS

Tečaj varno delo s traktorji in traktorskimi 
priključki za pridobitev F kategorije

Občina Brezovica obvešča, da je Srednja gozdarska in le-
sarska šola Postojna pooblaščena izobraževalna ustanova za 
izvajanje tečaja Varno delo s traktorji in traktorskimi priključki. 
Na šoli se zavedajo odgovornosti, ki jih nalagajo zakonski in 
podzakonski akti na področju izobraževanja in usposabljanja. 
Z izobraževanjem bodočih voznikov traktorjev se šola aktivno 
vključuje v prizadevanja za zmanjševanje delovnih nezgod pri 
delu s traktorji in traktorskimi priključki. Zato vas obveščamo o 
možnosti izvedbe izobraževanja in usposabljanja za delo s trak-
torji. 

Teoretični del tečaja se lahko organizira in izvede na različ-
nih lokacijah, če je prijavljenih minimalno 10 kandidatov. Cena 

OO SDS Brezovica vabi na
POGOVOR O AKTUALNIH POLITIČNIH 

RAZMERAH,

ki bo v četrtek, 2. decembra 2010, ob 19.30 v Modri dvorani 
Občine Brezovica.

 S poslanko v DZ RS Alenko Jeraj se bomo pogovarjali o:
- pokojninski reformi

- novem zakonu o Radioteleviziji Slovenija 
- in drugih aktualnih temah.

 Vabljeni!
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tečaja, vključno z brošuro in potrdilom ter stroški predavatelja, 
je 200 EUR na kandidata. 

Na tečaj se lahko prijavijo kandidati, ki so dopolnili 16 let. Kan-
didatom, ki imajo opravljene kategorije B, C, D in E, na upravni 
enoti s predloženim potrdilom o Varnem delu s traktorji in traktor-
skimi priključki vpišejo v vozniško dovoljenje F kategorijo. 
Program tečaja:
1. dan (6 pedagoških ur)
- Varnost v cestnem prometu
- Mehanika tal in mehanika gibanja traktorja
- Posebnosti traktorskega menjalnika
- Kako se izognemo ali zavarujemo pred nesrečami s traktorji
2. dan (7 pedagoških ur)
- Razporeditev teže traktorja na osi kolesa
- Stabilnost traktorja
- Statistični pregled nesreč z analizo vzrokov
- Testiranje
3. dan (2 uri, lokacija Postojna) je namenjen ustnemu zagovoru in 
praktičnemu prikazu uporabe traktorja in traktorskih priključkov. 

V skupini za praktični preizkus je lahko največ pet kandidatov. 
Ustni zagovor iz praktičnega dela usposabljanja sme kandidat 
opraviti po uspešno opravljenem teoretičnem preizkusu znanja. 
Kontaktni osebi:
Nastja Baša, 05/726 13 36, mail nastja.basa@guest.arnes.si
Marjan Vadnu, 041 789 079, mail marjan.vadnu@guest.arnes.si 

Občina Brezovica

Zbrali smo skoraj 300 kosovnih odpadkov
Iz podjetja Snaga, ki je organiziralo jesenski odvoz kosovnih 

odpadkov, so sporočili, da smo jih tokrat skupaj nabrali za kar 
295,5 ton. Med kosovnimi odpadki, kamor sodijo pohištvo, 

oblazinjeno pohištvo, preproge in kopalniška oprema, se je po-
novno znašla tudi kakšna avtomobilska guma oziroma deli avto-
mobilov, ki med kosovne odpadke ne sodijo. Še bolj problema-

tično kot vrsta odpadkov in njihovo neprimerno ločevanje pa je 
dejstvo, da ljudje neodgovorno odlagajo odpadke na masovnih 
deponijah, ki so neobvladljive. Takšne deponije so se tudi tokrat 
pojavile na neprimernih mestih, kot je na primer parkirišče pred 
rakiškim jezerom. Zato na občini krajane opozarjajo naj v pri-
hodnje dosledno upoštevajo pravila odlaganja odpadkov in po-
ložijo kosovne odpadke pred svoje zabojnike za smeti. Ob tem 
še enkrat poudarjajo, da med kosovne odpadke ne sodijo gume, 
gradbeni material, deli avtomobilskih školjk, nevarni odpadki 
ter biološki in ekološki odpadki.

Vesna Novak
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Referendumi
Pred nekaj dnevi je bil sprejet novi Zakon o Radioteleviziji Slovenija, 

ki naj bi prinesel več samostojnosti in neodvisnosti in odpravil »ško-
dljiv«, na referendumu sprejet Zakon o RTV. V opoziciji smo opozarjali, 
da temu ne bo tako, saj po novem RTV ne bo zavod, organiziran in 
ustanovljen po Zakonu o javnih zavodih, pač pa nekaj vmes, nekaj po-
sebnega - sui generis, saj bodo za nekatere zadeve veljala pravila, ki jih 
določa Zakon o zavodih, za druge pa pravila, ki jih določa Zakon o go-
spodarskih družbah. Opozarjali smo, da ne moremo vzeti tistega, kar 
nam je všeč iz enega zakona in ene ureditve, kar nam pa ni, pa iz druge.

Tako se predvideva, da se bo uprava, zdaj vodstvo RTV, iz 3 oseb 
razširila na 5 članov uprave. Doslej smo imeli direktorja RTV ter direk-
torja radia in direktorja televizije. Po novem bo generalni direktor in 4 
člani, ki nimajo razdeljenih nalog, kar pomeni, da jih bo tudi veliko tež-
je klicati na odgovornost. Nova uprava si bo lahko razdelila morebitni 
dobiček, kot v gospodarskih družbah, kjer bi se lahko iz slabih izkušenj 
kaj naučili. Najslabši managerji imajo običajno najvišje nagrade. RTV 
bo imel po novem dva organa nadzora, finančni del bo nadzoroval 
Nadzorni svet, vsebinski, programski del pa Svet zavoda. Svet zavoda 
bo številčno manjši kot je sedanji programski svet, v imenu varčevanja 

ODPRI PIPO, OPUSTI PLASTIKO in VARUJ OKOLJE
»Zaradi stanja v svetu, ki beleži vedno večjo porabo ustekleničene vode, raste spoznanje,  
da je potrebno najti rešitev s katero se bo zmanjšala uporaba ustekleničene vode«.

Pij Bistro Vodo, tisto iz pipe in varuj okolje
JKP BREZOVICA d.o.o. z svojo okoljsko naravnanost želi 
spodbuditi ekološki čut vsakega posameznika pri ohranjanju 
našega planeta. 

Projekt ODPRI PIPO-OPUSTI PLASTIKO-VARUJ OKOLJE 
zagotavlja ponudbo pitne vode  iz vodovoda in daje boljšo 
kvaliteto vode od vode v steklenici. Z uporabo vodnih barov, 
ki se priklopijo direktno na vodovod, pripomoremo k znatno 
manjšemu onesnaženju okolja z plastično embalažo, poleg 
tega pa je iztočena voda iz vodnega bara do 1.000 krat 
cenejša kot tista iz plastenke. 

Prednosti uporabe vodnega bara  
ter centralnega filtrirnega sistema:

Vodni bar je moderen sistem, 
ki omogoča dobavo sveže 
tekoče  vode. S pomočjo 
inovativne tehnologije, ki je 
vgrajena v vodni bar, nam 
je končno na voljo sveža 
kakovostna voda, ki je 
lahko sobne temperature, 
ohlajena ali celo gazirana. 
Namestitev vodnega bara je zelo preprosta, saj se ga 
enostavno priključi na vodovodno in električno omrežje.

Centralni filtrirni sistemi se namestijo 
ob vhodu v objekt ali hišo. V kolikor 
imate problem z motnostjo in 
okusom vodovodne vode, je to prava 
rešitev za vas. Namen centralnega 
filtrirnega sistema je zaščititi vas 
ter vašo vodovodno napeljavo 
ter ostale hišne naprave pred 
večjimi mehanskimi delci (pesek9, 
muljem, mivko, klorom, vonjem ter 
neprijetnim okusom. 

ODPRI PIPO-OPUSTI PLASTIKO-VARUJ OKOLJE

Pij Bistro Vodo, tisto iz pipe in varu okolje!

Javno komunalno podjetje Brezovica d.o.o. 
Kamnik pod Krimom 6,1352 Preserje 

Telefon: 01/363 30 20
E-mail: info@jkp-brezovica.si

ZA VSE DODATnE InfORmACIJE:

EKOnOmIČnOST

VAROVAnJE OKOLJA

SVEŽInA VODE

PRAKTIČnOST

Strošek investicije se povrne v zelo kratkem času 
glede na stroške kupovanja ustekleničene vode.

Z vso večjo neracionalno uporabo ustekleničene 
vode je obremenitev okolja z  odvrženo ali 
reciklirano plastično embalažo enormna.  

V razvitem svetu se le četrtina PET embalaže reciklira!  
Vodni bar ne obremenjuje okolja,saj je zasnovan s tehnološko 
dovršenostjo in okolju prijaznih materialov.

Zagotovljeno vrhunsko kvaliteto vode imate vedno 
na dosegu roke.  Ni potrebno naročati, kupovati, 
skladiščiti ali transportirati ustekleničene vode.

Je preverjeno kvalitetna ter dobrega okusa. Sveža,  
kakovostna voda  nikoli ne pride v stik z zrakom 
zato ne izgublja na kvaliteti. 

ali pa zato, da se je lahko izločilo nekatere predstavnike civilne družbe. 
Eden od koalicijskih poslancev, ki je izstopil iz stranke Socialnih de-

mokratov je povedal, da ne gre za nič drugega kot zamenjati vodstvene 
ljudi na RTV. Da ne bi bilo to preveč očitno, je potrebno spremeniti 
zakon, kar bi kot posledico prineslo tudi zamenjave. 

Zaradi navedenega smo v SDS predlagali, da se o zakonu o RTV 
razpiše referendum in o njem odločijo volivci, saj se z novim zakonom 
ukinja zakon o RTV, ki je bil potrjen na referendumu. Ker pa je napove-
danih več referendumov za več zakonov (malo delo, družinski zakonik, 
pokojninska reforma) smo predlagali, da določimo referendumski dan 
(eden od predlogov je bil 17. april 2011), ko bi na isti dan izvedli več 
referendumov. Tako bi prihranili veliko sredstev, pa tudi olajšali ljudem 
prihajanje na volišča, saj bi o več zakonih odločali naenkrat. Tak pre-
dlog ni bil sprejet in zaenkrat je potrjen datum za referendum o zakonu 
o RTV 12. decembra 2010. 

Lahko me pokličete na tel.: 01/478 95 35 ali se mi oglasite po el. 
pošti: alenka.jeraj@dz-rs.si. Informacije o mojem delu lahko najdete 
na: www.alenkajeraj.sds.si.

Alenka Jeraj, 
poslanka v Državnem zboru Republike Slovenije
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Življenje je krog, ki ga živimo vsi…je kot vlak, 
na katerega eni vstopajo, 
drugi izstopajo…na različnih postajah, 
med prestopanjem, se srečujemo, 
med dolgo vožnjo se prepoznavamo, si pomahamo…
Nič se ne konča, ampak se v določenem trenutku zopet začne…
(Dušan Kragelj)

ZAHVALA
Mnogo prezgodaj je po kratki in 

hudi bolezni za vedno zatisnil oči naš dragi
IZTOK FRANCELJ

iz Dol. Brezovice 
(1966 - 2010)

Ob boleči izgubi našega Iztoka se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, 
prijateljem, sošolcem, sosedom in znancem, ki ste nam izrazili sožalje, da-
rovali cvetje in sveče ter se v tako velikem številu od njega poslovili in ga 
spremili na njegovo zadnjo pot. Prav posebna zahvala pa gre podjetju PLAN-
NET d.o.o., Kamnoseštvu Svete, prostovoljnim gasilcem PGD Brezovici pod 
Krimom za organizirano častno stražo ter pogrebni službi Vrhovec.

Vsi njegovi

ZAHVALA
V 98. letu starosti je za 

vedno zaspala naša 
mama, babica in prababica

 
FRANCKA PETELIN 

roj. Remškar,
iz Goričice

Zahvaljujemo se vsem, ki ste nam izrekli sožalje, darovali sveče, maše in 
prispevali v dober namen. Iskrena hvala družini Mazi za pomoč, posebej ga. 
Mari za lepe poslovilne besede. Hvala g. župniku Marku Koširju za duhovno 
oskrbo in lep obred. Hvala tudi pogrebcem in vsem, ki ste jo pospremili na 
zadnji poti.

Vsi njeni 

Brezplačno pravno svetovanje v 
KS Podpeč - Preserje

Potrebujete hiter pravni nasvet?
Pridite na brezplačno pravno svetovanje,

ob sredah, med 18.00 in 19.00 uro 
v prostorih Krajevne skupnosti Podpeč.

• delovna razmerja • družinski spori • sosedski spori • 
• odškodnine • pogodbena razmerja • nepremičninske zadeve • 

• prekrški in kazniva dejanja • družbeniška razmerja in vse 
ostalo… •

Brezplačne pravne nasvete vam omogoča Krajevna skupnost 
Podpeč v sodelovanju z Evo Hartman, univerzitetno diplomirano 

pravnico z opravljenim pravniškim državnim izpitom.

Uprava Občine Brezovica
Telefon:

01 3601 770
Fax:

01 3601 771
Uradne ure:
ponedeljek:

od 9:00 do 12:00
sreda:

od 9:00 do 12:00
od 14:00 do 17:00

petek:
od 9:00 do 13:00

Novoletne voščilnice z Barja
Okoljevarstveno društvo Barjanski zmaj je nevladna organizaci-

ja posameznikov, ki deluje na področju varovanja in zaščite narave 
na Ljubljanskem barju.

Zaradi naše pokončne drže in brezkompromisnega delovanja 
na področju zaščite narave in okolja na Barju smo trn v peti večini 
državnih institucij. Zato smo prisiljeni iskati nove vire f inanciranja 
naših okoljevarstvenih aktivnosti. Eden izmed načinov je tudi izda-
ja novoletnih voščilnic. Letos smo se odločili za izdajo novoletnih 
voščilnic. Prihodek od prodaje je namenjen okoljevarstvenim akci-
jam na Barju. Gre za izjemno lepo oblikovane voščilnice z barjan-
sko tematiko. Izdelane so na kvalitetnem papirju z voščilom v štirih 
jezikih. Ogled in naročila so mogoča na spletu www.barje.net ali 
po telefonu 040 591 887.  

Okoljevarstveno društvo Barjanski zmaj

Nedopustno ravnanje z naravo
Vseslovenskaakcijačiščenjarazličnihodpadkov je naletelanaveli-

kodziv in prebivalci, kinamnivseenosmočistiliokoljeodraznihodpad-
kov, zadovoljstvopokončaniakciji je bilorazumljivosaj se je velik del 
odpadkovodstranilizokolja. Sevedasmo k temupripomogletudirazlične-
inšpekcijskeslužbe, ki se s to problematikosoočamo, pa vendarsmokaj-
hitrougotovili, da okoljskaozaveščenostdelajavnostineslediželjamtakoza-
interesiranejavnostikotinstitucijam, ki so nosilkeokoljskepolitike.Kajhitro 
so se takoočiščenanelegalnaodlagališčaodpadkovponovnopojavila in to 
naistihmestihkot so bila. Ne gresamoza to, da je sprejemtovrstnihodpad-
kovnazbirnihdeponijah in centrihbrezplačen, grepredvsemza to, da je 
odvoz in sanacijatehčrnihodlagališčizfinančnegavidikalokalneskupnosti 
in širšedržavevelikofinančnobreme. Ker bi lahkomordaskupnostboljučin-
kovitouporabila ta sredstvamordazakulturno, športnoalidrugodejavnost 
je potrebnoodvajatiznatnasredstvazasanacijonelegalnihodlagališč. Ali se 
zavedamo, da karodvozimo v naravo, moranekdoodpeljatinadeponijo, 
kar bi lahkožesamistorili, pa tegazavestno ne naredimo. 

Jesenskoobdobje je časmenjaveavtomobilskihpnevmatik, v tem času 
se bistvenopoveča ta odpadek v naravi, kot primer navajam, da so bila-
predčasomočiščenavečjaodlagališčaobregionalni cesti od naseljaKalce in 
naseljaGrčarevec v občiniLogatec, kjerstadržava in občinaza to sanacijoiz-
dvojilavečjafinančnasredstva, ponovni ogled pa kaže, da grezaSizifovode-
lo, saj je na novo različnihpnevmatiksamonatejrelacijivečkot 50 komadov, 
polegostalihkomunalnihodpadkov. Drug primer priča o neodgovornosti 
do okolja in drugihudeležencev v prometu, kisipočitekprivoščijonaob-
cestnihurejenihizogibališčih, neznanec je naurejenemizogibališčuizven-
naseljaobregionalni cesti odložilvečjokoličinokritineoziromakovinskihi-
zolacijskihpregradnihsten, kergrepovsejverjetnostizavoznikavozilaki je 
to zavestnostoril se je potrebnovprašatiali so taka ravnanjaodražajo in 
prenašajotudi v promet, kjer je aktivniudeleženec? 

Sevedasankcije v takihprimerihnisoedinarešitev, sajkršitelji v večjem-
deluostanejonekaznovani, keriskanjepovzročiteljapodeponijah ne da 

pričakovanihrezultatov. Ne bomo se ponavljali, da bo le vzgojapripo-
mogla k temu, da bomo ta odnosizboljševali, upam pa le, da bodote-
fotografijevsajmalopomagale k temu, da bodopotencialnegapovzroči-
teljaodvrnileodtakegapočetja. 

Inšpekcija MIRED



Ustanovitelj: Občina Brezovica, W Izdajatelj: Mediaval d.o.o. W Odgovorna urednica: Mojca Pušlar W Oblikovanje in tisk TISKARNA 
PREMIERE d.o.o. W Naklada: 3820 izvodov W Uredništvo dobite na telefon 041 200 600 (vsak delavnik od 9. do 16. ure), pišete nam 
lahko na naslov Barjanski list, p.p. 17, 1351 Brezovica, prispevke pa nam lahko pošiljate na elektronski naslov barjanskilist@brezovica.si. 
Dolžina posameznih prispevkov je omejena na 3000 znakov s presledki. Uredništvo si pridržuje pravico do krajšanja predolgih prispevkov.

BARJANSKI

KOLEDAR 

27.11. 16.00 Dvorana DUOL  3. državna liga v odbojki - Prigo Brezovica : National Žirovnica
27.11. 19.30 KD Podpeč  Premiera komedije Mandragola
1.12. 19.00 Dvorana DUOL  1. Državna liga v odbojki, DUOL : UKO Kropa
3.12. 15:00 KD Notranje Gorice  3. dobrodelni bazar županovega sklada
4.12. 08.00 KD Podpeč  Decembrski sejem
4.12. 20.00 Cerkev na Brezovici  Dobrodelni koncert KD Breza
5.12. 17.00 Rakitna  Miklavževanje po hišah
11.12. 14:00 OŠ Brezovica in OŠ Preserje  Božiček v občini Brezovica
11.12. 15.00 OŠ Rakitna  Prireditev za starejše
11.12. 16.00 Dvorana DUOL  3. državna liga v odbojki - Prigo Brezovica : Mokronog
11.12. 19.00 Dvorana DUOL  1. državna liga v odbojki - DUOL : Murexin
18.12. 16.00 OŠ Rakitna  Lutkovni igrici za otroke
26.12. 20.00 OŠ Brezovica  Božično – novoletni koncert ŽPZ Brezovica
28.12. 16.00 OŠ Rakitna  Rajanje za otroke z glasbeno skupino Čmrljčki

Več podatkov o posamezni prireditvi najdete tudi na www.brezovica.si 

N A S L E D N J A  Š T E V I L K A  P R E D V I D O M A  I Z I D E  2 4 .  1 2 .  2 0 1 0 .  P R I S P E V K E 
S P R E J E M A M O  D O  1 5 .  1 2 .  2 0 1 0 ,  O G L A S E  P A  D O  Z A P O L N I T V E  P R O S T O R A .

Avtohiša Klemenčič, Hacetova ulica1, Ljubljana
Tel.: 01/24 44 800, prodaja@ah-klemencic.si, www.ah-klemencic.si
Delovni čas: ponedeljek - petek: 7:00 - 18:00, sobota 8:00 - 12:00


